
Virtain kaupunki
Vammaisneuvosto          Pöytäkirja

Kokous 4.6.24

Klo 17:15-19:47

Kohtaamispaikka Otso

Virtaintie 26, Virrat

Paikalla:

Raija Rihkajärvi, pj

Hanna Jantunen, sihteeri 

Anna Tiainen, jäsen

Seija Välimäki, jäsen

Seppo Vesa, jäsen 

Seppo Liuhonen, jäsen

Maire Paltare, jäsen

Satu Solja, kaupungin nimeämä jäsen

Katja Kotalampi, kaupungin nimeämä varajäsen

Poissa: Mari Lehtinen ja Lea Koskimäki

1. Kokouksen avaus

    - Puheenjohtaja avasi kokouksen 17:15 ja kokous todettiin   
päätösvaltaiseksi

2. Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Anna Tiainen ja Seppo Liuhonen

3. Esteettömyys työryhmän terveiset

    - Vanhusneuvoston pj Erkki Koskinen toi tutustuttavaksi ja    
allekirjoitettavaksi Vammaisneuvostolle  Virtain kaupungin 
esteettömyysstrategia - kirjelmän

    - Katja Kotalampi luki kirjelmän ääneen.

    - Vane hyväksyi kirjelmän muutoksitta

    - Vanhusneuvoston pj Erkki Koskinen ja Vammaisneuvoston pj Raija     
  Rihkajärvi allekirjoittivat kirjelmän 

4. Toimintatoteuman 2023 tarkistaminen

    - Pj Raija Rihkajärvellä ei ollut tietoa mistä se löytyy. 

    - Ei käsitelty.

5. Kesätapahtuman 6.6.24 läpikäynti

    - Maire ja Seija kahvio

    - Seppo Vesa makkaranpaisto



    - Raija laatikkotehtävä

    - Katja Kotalampi tulee avaamaan ovet ja apuriksi

    - Maire tuo pohjakassan 

    - Anna ja Hanna paikalle

    - Seija, Anna ja Ulla leipoivat

    - Katsottiin mitä kaikkea on saatu lahjoituksena

6. Pirhan vammaisneuvoston kuulumiset

   - Digiklinikan käynnistymisestä puhetta

   - Perinteisen tk:n toiminnan lisäksi

7. Vammaisneuvoston päivystyksen toteuma, miten Virtolaiset ottivat vastaan  
 tapahtumat?

   - Toteutettu 6x ( joulukuu- toukokuu) 

   - Pienapuvälineet veti yleisöä parhaiten

   - Ei jatketa tällaisenaan

   - Teema päiviä voi kokeilla eri yhdistyksien kanssa.

8. Kokoukset jatkossa. Miten kokoustetaan?

    - Kokoukset jatkossa on parillinen kk 1 tiistai klo 17:30

9. Muut asiat

   - Vammaisneuvoston esitteen päivittäminen ja tulostaminen syksyn  
  messuille, valokuvaus seuraavassa kokouksessa

   - Marttisen esteetön luontopolku tilanne

     Lea K ja Seppo L kävivät paikalla ja totesivat että polku ja sinne  
  pääseminen ei ole esteetön. Marttinen kehittää polkua esteettömämmäksi.

   - Kauppojen esteettömyys asiat

   - Anna ja Hanna ovat hoitaneet Apteekin ja siellä on nyt erillinen luiska (ei 
  ole hyvä)

    - Muut eivät ole hoitaneet uusia paikkoja

    - Seija toi esille että Ähtärissä on tehty esite, missä on liikkumisrajoitteisille 
  sopivia liikkeitä ym.

    - Satu ehdotti että tehdään aloite kaupungille Virtain esteettömistä  
  palveluista luetteloituna.

   - Katja Kotalampi lupasi hoitaa kirjelmän kaupungille vammaisneuvoston  
tarkistuksen kautta.

10. Seuraava kokous 6.8.24 klo 17:30

11. Kokouksen päättäminen

      - Pj päätti kokouksen 19:47




